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PROTOKÓŁ NR XXX/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 29 – KWIETNIA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº zdalne 
posiedzenie XXX sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 
 
 

W sesji wzięło udział 20 radnych (Przemysław Czaja, Jarosław Olech i Robert 
Sowula uczestniczyli zdalnie), wobec powyższego Rada Powiatu mogła obradować  
i podejmować prawomocne decyzje. 
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż mając na uwadze ustalenia podjęte 
podczas Prezydium Rady Powiatu - w związku ze szczególną sytuacją związaną  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, zwróciła się  
z uprzejmą prośbą o skrócenie wystąpień dyskusyjnych wyłącznie do niezbędnego 
minimum, celem sprawnego i jak najkrótszego przebiegu obrad. 
 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady – wobec braku sprzeciwu ze strony 
Radnych, powołała Radnego Krzysztofa Serwickiego.  
 

Przewodnicząca poinformowała Radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania Radnych z nimi. 
 
Ad. 2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany 
porządek obrad, Radni otrzymali w aplikacji e–sesja.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata  
2021 - 2027, 

b) zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 
postepowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii 

elektrycznej w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej na rok 2022, 
c) zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2021 – 2029. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i zatrudnienia osób niepełnosprawnych. 
6. Sprawozdanie z działalności i sytuacji finansowej za 2020 rok Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie oraz podległych jednostek organizacyjnych: 
a) Domów Pomocy Społecznej,  
b) Warsztatów Terapii Zajęciowej,  
c) Placówek opiekuńczo - wychowawczych. 
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7. Sprawozdanie z realizacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  
w Powiecie Starachowickim na lata 2018 - 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 - 2020 za rok 
2020. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Powiat dla Niepełnosprawnych 
uchwalonego na lata 2017 - 2022. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Starachowickiego. 
11. Informacja na temat działalności Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej. 
12. Informacja na temat działalności Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Starachowicach. 
13. Informacja na temat działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności. 
14. Wnioski i oświadczenia radnych. 
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
16. Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 
17. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 
18. Zakończenie obrad. 

 
W tym punkcie porządku obrad, głos zabrał Starosta Starachowicki Piotr 

Babicki, który zgłosił wniosek o zmianę w porządku obrad polegającą na 
wprowadzeniu w punkcie 3 podpunktu a) tj. projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższy wniosek w sprawie 
wprowadzenia zmian w porządku obrad, polegającej na wprowadzeniu  
w podpunkcie 3a) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Świętokrzyskiego, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 radnych 
nieobecnych, porządek obrad sesji został zmieniony i po zmianach przedstawiał się 
następująco:  
 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 
b) uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata  
2021 - 2027, 

c) zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 
postepowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii 
elektrycznej w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej na rok 2022, 

d) zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2021 – 2029. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i zatrudnienia osób niepełnosprawnych. 
6. Sprawozdanie z działalności i sytuacji finansowej za 2020 rok Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie oraz podległych jednostek organizacyjnych: 
d) Domów Pomocy Społecznej,  
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e) Warsztatów Terapii Zajęciowej,  
f) Placówek opiekuńczo - wychowawczych. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  
w Powiecie Starachowickim na lata 2018 - 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 - 2020 za 
rok 2020. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Powiat dla Niepełnosprawnych 
uchwalonego na lata 2017 - 2022. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Starachowickiego. 
11. Informacja na temat działalności Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej. 
12. Informacja na temat działalności Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Starachowicach. 
13. Informacja na temat działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności. 
14. Wnioski i oświadczenia radnych. 
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
16. Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 
17. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 
18. Zakończenie obrad. 

 
W związku z brakiem dalszych uwag do powyższego porządku obrad 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do jego realizacji.  
 
Ad. 3a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Andrzeja Klimczaka 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały. 
 

Pan Andrzej Klimczak Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  
w Starachowicach przedstawił powyższy projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem  
Nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu w Starachowicach przy  
18 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych” podjęła 
uchwałę Nr XXX/225/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 kwietnia 
2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego.  
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3b) 

 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2021 - 2027. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Wiesława Daszkowskiego 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Starachowicach  
o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 

Pan Wiesław Daszkowski Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Starachowicach przedstawił treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2027, zgodnie z załącznikiem Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku  
z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca Rady poddała go 
pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę  
Nr XXX/226/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 kwietnia 2021 roku  
w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2027. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3c) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym 
przygotowaniu i przeprowadzeniu postepowania o udzielenie zamówienia 
publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej 
na rok 2022. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Marleny Kostrzewy 
Sekretarz Powiatu o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  

 
Pani Marlena Kostrzewa Sekretarz Powiatu przedstawiła powyższy projekt 

uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów. Następnie Przewodnicząca Rady 
otworzyła dyskusję, w trakcie której głos zabrali: 
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 Radna Danuta Krępa zapytała o oszczędności, jakie Powiat Starachowicki 
uzyskuje w skali roku w związku z zakupem energii w ramach grupy 
zakupowej. Zwróciła się 

  również, o wyjaśnienie dlaczego Gmina Starachowice nie chciała 
przystąpić do grupy zakupowej Powiatu Starachowickiego. 

 
 Sekretarz Powiatu Marlena Kostrzewa zobowiązała się przygotować 

odpowiedź na piśmie w zakresie oszczędności Powiatu Starachowickiego 
porównując ponoszone koszty w danym roku do roku poprzedniego.  
W kwestii Gminy Starachowickie wyjaśniła, że z posiadanych przez nią 
informacji wynika, że Gmina Starachowice przystąpiła już do innej grupy 
zakupowej.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań do projektu powyższej uchwały, 

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 20 głosach „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 „nieobecnych” podjęła uchwałę  
Nr XXX/227/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 kwietnia 2021 roku  
w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 
postepowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej  
w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej na rok 2022. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego 
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3d, e) 
 

Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 
2021 rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

Projekty uchwał stanowią załącznik Nr 9 i Nr 10 do niniejszego protokołu 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika 
Powiatu o przedstawienie powyższych projektów uchwał łącznie. 
 

Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty 
uchwał wraz z uzasadnieniami zgodnie z załącznikami Nr 9 i Nr 10 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 

uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 W dyskusji głos zabrali: 
 

 Radny Dariusz Stachowicz w kontekście petycji, jaka została złożona do 
Starostwa Powiatowego w Starachowicach, a także do radnych powiatowych 
od mieszkańców miejscowości Mirzec-Malcówki dotyczącej remontu drogi 
powiatowej biegnącej przez tę miejscowość, zapytał Starostę 
Starachowickiego na jakim etapie jest realizacja tego zadania.  
Kolejno poinformował, że mając na uwadze wniosek mieszkańców 
miejscowości Młynek, zwrócił się z prośbą do Starosty Starachowickiego  
o podjęcie działań mających na celu przygotowanie i realizację inwestycji 
polegającej na budowie chodnika dla pieszych w ciągu drogi powiatowej  
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nr 0620T na odcinku ul. Działki w miejscowości Młynek. Dodał, że ww. droga 
w latach 2014-2015 była modernizowana, przez co natężenie ruchu na niej 
jest dość duże i zasadnym jest, aby z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców, 
w tym przede wszystkim dzieci powstał tam chodnik dla pieszych. 
Następnie zapytał o realizację rozbudowy drogi powiatowej Starachowice – 
Lubienia, polegającą na wykonaniu przejścia drogowego nad torami 
kolejowymi. Zapytał, czy zostały podjęte w tej kwestii jakieś działania.  

 
 Radna Danuta Krępa poruszyła kwestię Domów Pomocy Społecznej. Jak 

poinformowała, w związku z faktem, iż Dom Pomocy Społecznej  
w Starachowicach ma dostać 132 tys. zł i Dom Pomocy Społecznej  
w Kałkowie – Godowie prawie 92 tys. zł, z przeznaczeniem min. na 
wynagrodzenia i środki ochrony osobistej, należy dopilnować, aby te środki 
zostały wykorzystane. 

 
 Odpowiadając na pytania Radnego Dariusza Stachowicza, Starosta Piotr 

Babicki poinformował, że mieszkańcy miejscowości Mirzec-Malcówki powinni 
już otrzymać odpowiedź zwrotną na ich petycję, ponieważ pismo  
w przedmiotowej sprawie zostało już podpisane. Jednocześnie wyjaśnił, że  
w latach ubiegłych Powiat Starachowicki składał wnioski o dofinansowanie 
do modernizacji tej drogi w ramach programu usuwania skutków klęsk 
żywiołowych tzw. „powodziówek”, jednak środki przewidziane na realizację 
tego programu w ubiegłym roku nie zostały uruchomione przez Ministerstwo 
Spraw Wewnętrznych i Administracji, z uwagi na ich przesuniecie na 
potrzeby związane ze zwalczaniem COVID – 19. Jednocześnie dodał, że dwa 
odcinki przedmiotowej drogi, jakie zostały zgłoszone do ww. programu zostały 
zakwalifikowane do dofinansowania, jednak niewiadomym jest termin,  
w którym to dofinansowanie zostanie udzielone. Podkreślił, że obecnie 
możliwym jest jedynie bieżące utrzymywanie drogi.  
W kwestii budowy chodnika dla pieszych przy drodze w miejscowości Młynek, 
zapewnił, że sprawa zostanie przeanalizowana i odpowiedź zostanie 
przekazana na piśmie.  
Następnie poinformował, że prace związane z budową wiaduktu  
w Starachowicach, obecnie są na etapie przygotowywania dokumentacji  
i kosztorysowania projektu, a kompletny projekt Powiat ma otrzymać od 
Wykonawcy do końca miesiąca sierpnia br. Dodał, że jeszcze w 2021 roku 
zostanie złożony wniosek o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg (dawniej Fundusz Dróg Samorządowych). Projekt będzie 
realizowany przy wsparciu i we współpracy z Gminą Starachowice,  
a równolegle prowadzone są negocjacje z PKP w kwestii warunków 
ewentualnego włączenia się w realizację inwestycji poprzez zapewnienie 
środków na wyłączenie przejścia przez tory kolejowe. 
Odnosząc się do ewentualnego skorzystania z dofinansowania z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na potrzeby przebudowy dogi w miejscowości 
Mirzec-Malcówki dodał, że z posiadanych informacji, liczba wniosków jakie 
samorządy będą mogły składać zostanie ograniczona, tym samym, 
koniecznym będzie ustalenie priorytetów na 2022 rok, przy czy nabór tych 
wniosków nie został jeszcze ogłoszony.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski odniósł się do kwestii środków 

przyznawanych dla Domów Pomocy Społecznej. Wyjaśnił, że zwrot kwoty  
223 tys. zł w ramach realizacji projektu pn. „Bezpieczna przyszłość” za 2020 
rok, wynikał z przypisania tych środków na konkretne zadania związane  
z wybuchem epidemii wewnątrz Domów Pomocy Społecznej. Dodał, że taka 
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sytuacja w DPS w Starachowicach miała miejsce wcześniej, w związku z czym 
nie możliwym było wykorzystanie tych środków w okresie kiedy był 
realizowany ten projekt. Podkreślił, że podobne zasady obowiązują w roku 
bieżącym. Zapewnił, że wszystkie środki, jakie Powiat będzie mógł 
wykorzystać, zostaną wykorzystane.  

 
 Starosta Piotr Babicki dodał, że środki jakie zostały zwrócone z programu 

„Bezpieczna przyszłość” były przeznaczone na zapewnienie miejsc pobytu 
wytchnieniowego dla pracowników DPS - ów oraz zapewnienie miejsc 
kwarantanny dla mieszkańców Domu w tymczasowej izolacji poza DPS – em, 
a w okresie realizacji projektu nie było konieczności zapewniania takich 
miejsc. Dodał, że w okresie epidemii w Domach, jednostki w ramach 
własnych możliwości rozwiązywały te problemy. Dodatkowo zaznaczył, że 
możliwym było przesuwanie środków w ramach zadań tylko do 10%, co było 
dokonywane, a pozostałe środki musiały zostać zwrócone.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań do projektu powyższych uchwał, 

Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 20 głosach „za”, 0 „przeciw”,  
0 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecny”, Rada Powiatu podjęła uchwałę  
Nr XXX/228/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 roku w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Starachowickiego na 2021 rok. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikiem głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu 

 
W związku z dalszym brakiem pytań, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 20 głosach „za”, 0 „przeciw”,  
0 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecnych” Rada Powiatu podjęła uchwałę  
Nr XXX/229/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 roku w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikiem głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 4 
 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Treść powyższego sprawozdania stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad.  
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Ad. 5  

 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i zatrudnienia osób niepełnosprawnych. 
 

Treść powyższego sprawozdania stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdanie Radni 

otrzymali w aplikacji e-sesja, kolejno dodając, iż zostało ono pozytywnie 
zaopiniowane przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję Budżetu  
i Finansów.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego sprawozdania, Przewodnicząca 
Rady przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Ad. 6 
 

Sprawozdanie z działalności i sytuacji finansowej Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Starachowicach oraz podległych jednostek organizacyjnych: 

a) Domów Pomocy Społecznej,  
b) Warsztatów Terapii Zajęciowej,  
c) Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych.  

 
Treść powyższego Sprawozdania stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż sprawozdania zostały przekazane 

Radnym w aplikacji, oraz zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia  
i Polityki Społecznej. 
 

Kolejno Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w trakcie, której głos 
zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż sytuacja Domów Pomocy Społecznej  
w Kałkowie-Godowie jak i Starachowicach jest niepokojąca z tego powodu, że 
jest bardzo mało przyjęć nowych mieszkańców. W DPS-ie w Kałkowie - 
Godowie przyjęto czterech mieszkańców, a zmarło siedmiu w okresie od 
stycznia, do momentu kiedy sprawozdanie było przedstawiane. Stan 
mieszkańców na 88 miejsc jest tylko 77 pensjonariuszy, więc można 
powiedzieć, że 11 mieszkańców brakuje, a to jest bardzo dużo, bo aż 1/8 
całego stanu mieszkańców. Kolejno Radna zwróciła uwagę, iż koszty 
utrzymania są bardzo wysokie i nie można wszystkiego tłumaczyć Covidem,  
a zadania jakie są realizowane przez DPS-y są cały czas takie same.  
W związku z powyższym Radna zapytała jakie plany ma Zarząd Powiatu dla 

DPS-ów, oraz czy były podejmowane kroki w celu złagodzenia obecnej 
sytuacji finansowej. Radna zapytała również, czy zalecenia Sanepidu zostaną 
wykonane w budynku, w którym mieści się WTZ?  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż koszty utrzymania w DPS 

są wysokie co spowodowane jest koniecznością zapewnienia wysokiego 
standardu, wiążącego się z liczbą zatrudnionego personelu, w stosunku do 
liczby mieszkańców. Inną stawkę ma DPS w Kałkowie - Godowie, a inną DPS 
w Starachowicach, chociażby ze względu na położenie. Sytuacja w DPS-ach 
jest na bieżąco monitorowana, cotygodniowo spływają raporty o bieżącej 
sytuacji, dodatkowo na bieżąco trwa informowanie o zmianie liczby 
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mieszkańców. W obydwu Domach Pomocy Społecznej podjęto środki zaradcze 
polegające na zabieganiu o pensjonariuszy. Duży napływ pensjonariuszy ze 
Śląska został wstrzymany pandemią. Dodał, że we wszystkich DPS-ach na 
terenie kraju jest taki problem. Zarząd Powiatu jest w stałym kontakcie  
z dyrektorami i głównymi księgowymi w obydwu DPS-ach. W DPS  
w Kałkowie - Godowie został wdrożony program oszczędnościowy, który już 
daje oszczędności w wysokości 179 600,00zł, jednakże jeżeli pensjonariuszy 
nie będzie przybywać konieczna będzie redukcja ilości personelu. 

 
 Radna Agnieszka Kuś zapytała na czym polega program oszczędnościowy  

w DPS w Kałkowie - Godowie, skoro nadal jest zatrudniona taka sama ilość 
personelu? 

 
 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż to ośrodki pomocy społecznej wydają 

skierowania do domów pomocy społecznej. W związku z powyższym zapytała, 
jak sytuacja wygląda w Gminie Starachowice, gdyż skierowań jest bardzo 
mało. Radna przypomniała, iż w 2015 roku skierowań do DPS-u  
z gminy było około 50, a obecnie jest ich dużo mniej, a przecież 
społeczeństwo się starzeje i osób które nie radzą są w samodzielnym 
funkcjonowaniu nie ubywa, a mimo to skierowań jest bardzo mało.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż odpowiedzi na pytanie 

Radnej Agnieszki Kuś dotyczące programu oszczędnościowego udzieli na 
piśmie.  

 
 Radny Piotr Ambroszczyk poinformował, iż Gmina Starachowice jest 

odpowiedzialna za umieszczanie osób w DPS-ach, jednakże należy pamiętać, 
że nie każdy może zamieszkać w DPS-ie, czasem wymaga pobytu w ośrodku 
szpitalnym. Druga grupa osób to umieszczenia w schroniskach zwykłych, 
głównie dla osób bezdomnych, ale też w schroniskach z usługami 
opiekuńczymi. Trzecią grupą są umieszczenia w Domach Pomocy Społecznej. 
Trend jest taki, że rodziny nie chcą zajmować się swoimi rodzicami, czy 
dziadkami, starają się to perfidnie zrzucić na samorządy. Różnica cenowa 
pomiędzy kosztem pobytu miesięcznym pensjonariuszy w Brodach  
i w Kałkowie - Godowie to jest około 520,00 zł, dlatego też częściej 
podejmowana jest decyzja o wyborze placówki tańszej. W sytuacji gdy rodziny 
partycypują w kosztach, są takie umieszczenia, w których jakby uposażenie 
pensjonariusza plus dopłata od rodziny to jest 100 % pokrycia kosztów  
i wtedy nawet zalecany jest DPS w Kałkowie- gdzie są zdecydowanie najlepsze 
warunki spośród naszych lokalnych DPS-ów. 

 
 Radna Danuta Krępa zwróciła uwagę, iż to człowiek powinien być 

najważniejszy, a nie pieniądze. Stwierdziła, iż należy ludziom pomagać 
poprzez umieszczanie ich w placówkach opiekuńczych jakimi są DPS-y i nie 
wszystko da się przeliczyć na pieniądze. Wskazała, że w 2020 roku, z Gminy 
Starachowice do DPS-u było skierowanych 7 mieszkańców i gdyby nie osoby 
skierowane z innych gmin do DPS-u, sytuacja finansowa byłaby jeszcze 
gorsza. Radna zapytała, ile osób dopłaca do kosztów utrzymania w DPS-ie?  

 
 Radny Piotr Ambroszczyk poinformował, iż Dom Pomocy Społecznej jest na 

końcu listy placówek, które oferują pomoc w gminie Starachowice gdyż są 
placówki dzienne, które opiekują się osobami potrzebującymi wsparcia. 
Dodał, że znacząco zwiększono ilość umieszczeń osób w schroniskach  
z oddziałami leczniczymi, a Gmina Starachowice walczy o każdego człowieka 
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dlatego też zwiększyła się ilość osób, którymi zajmuje się Gmina. Obowiązek 
ustawowy jest realizowany, zarówno pomoc społeczna jaki i usługi 
opiekuńcze to obowiązek przede wszystkim rodziny. Dodał, że 20% to koszty 
pobytu w DPS-ach, które są pokrywane przez rodziny.  

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż najważniejszy powinien być człowiek  

a nie pieniądze. Dodała, że są dwa ośrodki na terenie Powiatu, do których 
powinni być kierowani ludzie z terenu Powiatu Starachowickiego.  

 
 Radny Piotr Ambroszczyk stwierdził, iż Gmina Starachowice w poprzednim 

roku pozyskała 3 mln. zł. z przeznaczeniem dla osób potrzebujących opieki  
i co rocznie, w budżecie gminy są zabezpieczane co raz to większe kwoty. Nie 
zasadne i nie moralne jest, aby to podatnicy dopłacali do pobytu 
pensjonariuszy w DPS-ach. Radny zgłosił wniosek formalny w sprawie 
zakończenia dyskusji.  

 
 Radna Danuta Krępa zwróciła się z prośba o wyjaśnienie sytuacji w jakiej 

znajduje się Warsztat Terapii Zajęciowej w kontekście zaleceń Sanepidu.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż budynek Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Starachowicach, jest własnością Powiatu, stan elewacji jest 
bardzo zły i wymaga naprawy. W ubiegłym tygodniu prowadzono rozmowy  
z Panią Kierownik Warsztatu, pracownik Starostwa dokonał pomiaru, będą 
prowadzone czynności mające na celu pozyskanie środków na 
termomodernizację tego budynku. W roku ubiegłym zostały, po raz pierwszy 
zostały uruchomione środki PFRON by pomóc w utrzymaniu obiektów 
Warsztatów Terapii Zajęciowej, dzięki tym środkom i przy pomocy Gmin,  
a także budżetu Powiatu w roku ubiegłym udało się wyremontować obiekt  
w Kałkowie - Godowie. Dodał, że jeżeli pozyskamy dodatkowe środki,  
i będziemy mieć wsparcie PFRON, być może uda się zrealizować kwestię 
elewacji zewnętrznej tego obiektu. Wicestarosta Dariusz Dąbrowski 
przypomniał, iż w budynku WTZ dotychczas udało się wymienić okna, drzwi 
wejściowe, odnowić pomieszczenia, dzięki czemu spełnione są wymagane 
standardy.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż 

Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem i kolejno przeszła do 
realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 7 
 

Sprawozdanie z realizacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 
Starachowickim na lata 2018 - 2020. 
 

Treść powyższego sprawozdania stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdanie zostało 
pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku  
z brakiem zgłoszeń do dyskusji, stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się  
z przedmiotowym sprawozdaniem. 
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Ad. 8 

 
Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 - 2020 za rok 
2020. 
 

Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdanie zostało 

pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej, oraz, że Rada 
Powiatu zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem.  
 
Ad. 9 
 

Sprawozdanie z realizacji Programu Powiat dla Niepełnosprawnych 

uchwalonego na lata 2017 - 2022. 
 

Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdanie zostało 

przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja, oraz zostało pozytywnie zaopiniowane przez 
Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. 
 
 W związku z brakiem pytań do powyższego sprawozdania, Przewodnicząca 
Rady stwierdziła, że Rada zapoznała się z nim i przeszła do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad  
 
Ad. 10 
 

Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Starachowickiego. 
 

Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdanie zostało 

przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja, oraz zostało pozytywnie zaopiniowane przez 
Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 W związku z brakiem pytań do powyższej oceny, Przewodnicząca Rady 
stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z powyższym materiałem. 
 
Ad. 11 
 

Informacja na temat działalności Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej. 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż informacja została przekazana 

Radnym w aplikacji e-Sesja, oraz pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Zdrowia  
i Polityki Społecznej. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższej informacji, Przewodnicząca Rady 
stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową informacją. 
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Ad. 12 

 
Informacja na temat działalności Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy. 
 

Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższa informacja została 

przekazana Radnym w aplikacji e-Sesja, oraz pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. 
 
 W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż Rada 
Powiatu zapoznała się z przedmiotową informacją. 
 
Ad. 13 

 
Informacja na temat działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności. 
 

 Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższa informacja została 

przekazana Radnym w aplikacji e-Sesja, oraz pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. 
 
 W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż Rada 
Powiatu zapoznała się z przedmiotową informacją. 
 
Ad. 14 
 

Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
 

 Radny Dariusz Stachowicz wyraził zadowolenie z realizacji inwestycji 
drogowych na terenie Powiatu, jednocześnie wyraził nadzieję, że będzie ich 
jeszcze więcej, tych finansowanych ze środków zewnętrznych tj. od Wojewody  
i gmin, na terenach, na których są realizowane. Radny stwierdził, iż sytuacja 
na pozyskiwanie środków zewnętrznych jest bardzo dobra, dlatego tez należy  
z nich jak najwięcej korzystać. Dodał, że wyremontowane drogi, to jest spokój 
na dalsze lata i zabezpieczenie powiatu na przyszłość.  

 
Treści interpelacji zgłoszonych przez Radnego omówione w punkcie 3 d, e) 

stanową załączniki Nr 23 i Nr 24 do niniejszego protokołu.  

 
 Radna Maria Salwa zgłosiła wniosek do Gminy Starachowice o dokończenie 

inwestycji drogowej na ulicy Żytniej, a konkretnie o budowę chodników. 
Dodała, że coraz większy ruch pieszych i ruch samochodowy stanowi 
zagrożenie bezpieczeństwa.  

 
Treść wniosku stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu.  

 
 Radna Joanna Główka zapytała, dlaczego wnioski o przebudowę drogi 

powiatowej nr 0618T Lipie-Henryk-Szyb w miejscowości Lipie oraz 



13 

 

przebudowa drogi powiatowej nr 0618T Lipie-Henryk-Szyb od km 3 + 786 m 
do km 5 + 361 m, nie uzyskały dofinansowania i czy wnioski zawierały jakieś 
braki formalne. 
 

Treść interpelacji stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu.  

 
 Radna Danuta Krępa zwróciła się z pytaniem do Zarządu Powiatu jakie 

zadania są przewidziane na terenie Gminy Starachowice do realizacji  
z 22 wniosków, jakie zostały złożone na zadania z zakresu bezpieczeństwa 
przejść dla pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – jaka 
będzie ich wartość oraz czy Powiat ma na ten cel zabezpieczone środki 
finansowe. 

 
 Radna Agnieszka Kuś poinformowała, iż Powiat otrzymał z Funduszu 

Inwestycji Lokalnych 6 mln zł na kompleksową modernizację szkoły  

i remont hali sportowej w Zespole Szkół Zawodowych nr 3. W związku  
z powyższym Radna zapytała, na jakim etapie znajduje się realizacja 
inwestycji.  

 
 Starosta Starachowicki Piotr Babicki poinformował, iż Powiat pozyskuje 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na poziomie 80%,  
Dodatkowo podkreślił, że Powiat korzysta z dofiansowań, gdyż samodzielna 
realizacja inwestycji jest niemożliwa. Odnośnie pytania Radnej Marii Salwy, 
Starosta stwierdził, iż zostanie ono przekazane do Prezydenta Miasta. 
Natomiast odnośnie pytania Radnej Joanny Główki poinformował, iż wnioski 
zostały przygotowane skrupulatnie i zostały pozytywnie zakwalifikowane 
formalnie, jeden z tych odcinków jest na dziewiątym miejscu listy rezerwowej. 
Odnośnie wniosków dotyczących likwidacji miejsc niebezpiecznych  
z rządowego funduszu, wyjaśnił, że zostały złożone 22 wnioski, a odnośnie 
szczegółów, odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Dodał, że realizację tych 
zadań w 100% pokryją gminy. 

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż zakres działań 

przewidzianych w Zespole Szkół Zawodowych nr 3 został podzielony na dwa 
etapy. Pierwszy etap obejmuje budynek główny – zakres prac wymagających 
uzyskania pozwolenia na budowę, są to prace remontowe i do 14 maja będzie 
gotowa niezbędna dokumentacja do wykonania tych prac wraz  
z dokumentacją przetargową. Dodał, że wraz z rozpoczęciem wakacji 
wykonawca wejdzie na plac budowy i zajmie się realizacją wszystkich zadań 
związanych z wymianą instalacji grzewczych, instalacji elektrycznej czyli  
z robotami wewnętrznymi, tak by mógł zakończyć roboty zewnętrzne przy 
elewacji i termomodernizacji jesienią. Drugi etap jest przygotowywany, także, 
trwają prace nad dokumentacją i te prace zakończą się w sierpniu.  
Z myślą taką, iż postępowanie przetargowe zostanie ogłoszone niezwłocznie, 
by prace rozpoczęły się jeszcze w tym roku, ale będą one ukończone w roku 
2022. Hala wymaga znacznie większych zabiegów i prawdopodobnie będą 
tam także roboty konstrukcyjne wymagające pozwolenia na budowę. Wniosek 
szacunkowy opiewał na kwotę 8 mln zł. W tej chwili planujemy prace  
w ramach 6 milionów, które otrzyma Powiat.  

 
 Radna Joanna Główka zwróciła się z prośbą o możliwość dyskusji  

i zgłaszania pytań gdyż są to pytania mieszkańców, którzy czekają na 
odpowiedzi przed komputerami.  
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 Przewodnicząca Rady przypomniała, iż interpelacje Radni składają na piśmie. 
 

Ad. 15 
 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
zapoznał się z treścią protokołu i podpisał go. Poinformowała, iż do chwili obecnej 
nie wpłynęły żadne uwagi Radnych dotyczące protokołu Nr XXIX/2021 z dnia  
25 marca 2021 roku. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXIX/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 20 głosach 
„za”, 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących się”, 1 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 

Ad. 16 
 

Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu na 2021rok.  

 
W związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną związaną z pandemią 

COVID – 19, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona postawia wniosek formalny, aby 
dokonać zmian w planie pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 
Zaproponowała, aby sesje Rady Powiatu odbywały się co dwa miesiące. Tematykę 
obrad poszczególnych sesji, która nie wymaga zachowania bezwzględnych terminów, 
przesunąć i połączyć z tematyką zaplanowaną na kolejny miesiąc. Ponadto,  
poinformowała, że w miesiącu maju zaplanowana jest kwalifikacja wojskowa 
uniemożliwiająca wykorzystanie Sali Konferencyjnej na organizację sesji. Tym 
samym, tematyka sesji Rady Powiatu w miesiącu maju zostałaby przesunięta  
i połączona z obradami w czerwcu, sesja w miesiącu sierpniu odbędzie się bez 
zmian, tematyka miesiąca września zostanie przesunięta i połączona z obradami  
w miesiącu październiku i tematyka zaplanowana na miesiąc listopad zostanie 
przesunięta i połączona z obradami w grudniu bieżącego roku.  
 

Projekt planu pracy Rady Powiatu na 2021 stanowi załącznik Nr 27  
do niniejszego protokołu. 

 
W trakcie dyskusji głos zabrali: 

 
 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż sesje co dwa miesiące to zbyt rzadko,  

a wszystkiego nie można usprawiedliwić epidemią COVID, Powiat i jego 
sprawy potrzebują analizy nie tylko co dwa miesiące.  

 
 Radna Joanna Główka poinformowała, iż również nie zgadza się by sesje 

odbywały się co 2 miesiące. 
 

 Starosta Starachowicki Piotr Babicki stwierdził, iż organizacja sesji co  
2 miesiące nie wpływa na realizację mandatu Radnego, jednocześnie 
podziękował za nowy plan pracy w czasach epidemii.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski stwierdził, iż jest to plan pracy Rady i tak 

należy go traktować, jeśli zajdzie taka potrzeba, organizowane będą 
dodatkowe sesje.  
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 Radny Dariusz Stachowicz zapytał czy termin sesji majowej koliduje  
z terminem kwalifikacji wojskowej? 

 
 Starosta Starachowicki Piotr Babicki poinformował, iż terminy kwalifikacji 

wojskowej są ogłaszane obwieszczeniem Wojewody, ustalane dla każdego 
Powiatu odrębnie. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie plan pracy Rady 

Powiatu na 2021 rok.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 13 głosach „za”, 4 „przeciw”  
3 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecny”, Rada Powiatu przyjęła plan pracy Rady 
Powiatu na 2021, stanowiący załącznik Nr do niniejszego protokołu.  
 

Plan pracy Rady Powiatu na 2021 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona, poinformowała, iż w związku  
z dokonaną zmianą planu pracy Rady Powiatu, kolejna sesja odbędzie się  
w miesiącu czerwcu i o jej terminie Radni zostaną poinformowani najwcześniej jak 
będzie to możliwe. 
 
Tematyką kolejnej sesji będzie: 
 
1. Informacja z realizacji zadań z zakresu promocji, kultury, ochrony dziedzictwa 

narodowego i turystyki za 2020 rok i planowanych działaniach na 2021 rok. 
2. Informacja na temat działalności Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum  

im. Jana Pazdura w Starachowicach. 
3. Debata nad przedstawionym przez Zarząd Powiatu raportem o stanie powiatu. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok. 
5. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu za 2020 rok. 
6. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Powiatu na II półrocze 2021 roku. 
 

Komisje zostają bez zmian i odbędą się zdalnie zgodnie z planami pracy 
Komisji Stałych na miesiąc maj. 
 
Ad. 18 
 

Zakończenie obrad. 
 
  Wobec wyczerpania całości porządku obrad, Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 11:09 zamknęła obrady XXX sesji Rady Powiatu. 
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  Na tym Protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodnicząca Rady 

      Bożena Wrona 

 

  Sekretarz Obrad 

Krzysztof Serwicki  

 
 
Protokołowali: 
Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/15330/xxx-sesja-rady-powiatu-w-

starachowicach-z-dnia-29042021r.htm 

 

https://esesja.tv/transmisja/15330/xxx-sesja-rady-powiatu-w-starachowicach-z-dnia-29042021r.htm
https://esesja.tv/transmisja/15330/xxx-sesja-rady-powiatu-w-starachowicach-z-dnia-29042021r.htm

